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Abstract (en)
The flow cell has a moderate temperature chamber (3) to maintain fluid in moderate temperature. A boundary wall is formed between moderate
temperature element and fluid transmitting film (2). The fluid transmitting film is formed of several interconnected layers with inner plastic layer (8),
metal layer (9) and outer plastic layer (10). The metal layer is formed between inner plastic layer and outer plastic layer. The plastic layer is made of
polypropylene, polyethylene, cyclic olefin copolymer or propylene carbonate. The metal layer is made of aluminum or nickel.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Flusszelle mit einer ein zu temperierendes Fluid aufnehmenden Temperierkammer (3), deren Begrenzungswand
wenigstens teilweise durch eine dünne, Wärme zwischen einem Temperierelement (11) und dem Fluid übertragende Folie (2) gebildet ist.
Erfindungsgemäß weist die Folie (2) mehrere miteinander verbundene Schichten (8-10) auf, wobei die dem Fluid zugewandte Schicht (8) eine
Kunststoffschicht ist und wenigstens eine weitere Schicht (9) aus einem Metall besteht.
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